
 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmødet Vig skole 
 

Sted og 
tidspunkt 

På teams onsdag d. 27.01.21 kl. 17.00-19.30 

Deltagere Forældre: Vicki Porsild, Maria Jakobsen, Tanja Jensen, Mie Krogh, 
Lonnie Kristensen 
Elever: Delyar Khalil, Stina Jensen 
Medarbejdere: Jeanette Thorsen, Thomas Jeppesen 
Ledelse: Yvonne Birkedal, Lone Marcussen, Ib Kristensen, Rasmus 
Christensen 

Afbud/fravær  

 

Punkt 1 Godkendelse af dagsorden og referatet fra sidste møde. 

Ansvarlig Maria, 5 minutter 

Referat fra 
sidste møde 

Vi skriver under næste gang da mødet er virtuelt. 

 

Punkt 2 Orientering 

 Ledelsen 

 Bestyrelsen 

 Medarbejdere 

 Elever 
 

Ansvarlig og tid Maria, 20 minutter 

Formål At give alle mulighed for at orientere. 
 

Referat Ledelsen: Tak for hilsenen til jul det var dejligt. Vi er midt i 
pandemi og fjern-/nødundervisning. Vi er godt med i forhold til 
læring og trivsel, selvom der er tale om fjernundervisning.  
Vi holder fælles møder hver uge med medarbejderne, deler 
erfaringer og spørgsmål/svar. Meldingen fra lærere er, at man er 
ved god mod, mental trætte ved at lave fjernundervisning. Der er 
pædagoger og 3 lærere på arbejde i nødpasningen. Gennemsnitligt 
34 børn i indskolingen og 6-7 elever i mellemtrin/udskolingen. 
Specialklasserækken, der kommer flest børn i skole fra indskolingen 
og overbygningen. Der køres efter skemaet, så vidt det er muligt. 
Der er god stemning blandt børn og voksne. Det kan være 
uoverskueligt, hvis det ikke gøres ens i teamet, så kan det være 
svært for forældrene at hjælpe med opgaverne. Lærere og elever 
gør en stor indsats for at få det til at fungere. Ønske fra eleverne er 
fag-dage, så man har den samme lærer hele dagen. 
Det er godt, at der er afvekslende opgaver, og det fungerer meget 
bedre end i foråret. 
Bestyrelse: Vi har i november måned skrevet en mail om lokale 
udfordringer i vores udskoling. Vi har rykket trafik for at få flyttet 
fodgængerfeltet og få et skur til busskuret. 
 

 

Punkt 3 Evaluering af nedsat timetal på mellemtrinnet 

Ansvarlig og tid Alle, 15 min 

Formål At evaluere ordningen og drøfte om der skal søges igen næste år. 



 

 

 

Referat Det er ved at blive undersøgt om det er skolebestyrelsen, der 
fremadrettet kan beslutte om vi skal nedsætte timetallet. 
Det virker som om der er et overskud hos eleverne. Det giver lidt 
luft. Det kan mærkes i juniorklubben at de får mere fritid sammen. 
Ledelsen anbefaler, at vi fortsætter med nedsat timetal i 
mellemtrinnet og fortsætter med timetallet i overbygningen, så vi 
kan fastholde linjefagsordningen. 
Det er vedtaget. 

 

Punkt 4 Økonomi 

Ansvarlig og tid Alle, 20 min 

Formål 
 

Orientering om regnskab 2020 og Budget 2021 

Referat Vi er ikke i mål med regnskabet og vi har ikke fået vores 
ressourcetildeling endnu, så det tages op igen næste møde. 

 

Punkt 5 Høring om tværgående sundhedspolitik 

Ansvarlig og tid 15 min 

Formål Se bilag. Vi kan afgive et høringssvar. 
 

Referat Skolebestyrelsen ønsker ikke at afgive et høringssvar. 

 

Punkt 6 Næste skoleårs planlægning 

Ansvarlig og tid IK, 20 min 

Formål  Pladsudfordringer i Blok C 

 Svømning i 5. og 6. årgang. 
 

Referat Vi kommer til at mangle et klasselokale allerede fra 1. maj i blok C. 
Det er sat på dagsorden til næste møde. Søren Witt er blevet 
kontaktet og der skal findes en løsning. 
Hvis vi skal have svømning næste skoleår, så skal vi bruge en uu 
time til det. Det er ledelsens anbefaling, at vi fastholder at tilbyde 
svømning i 4., 5. og 6. klasse. Årsagen er at vi er en idrætsprofil 
skole og det er vigtigt, at vi tilbyder så meget forskelligt idræt som 
muligt og vi har svømmehallen ”lige om hjørnet”. Det er vedtaget 
at vi fortsætter. 
Vi har slået en stilling op som ordblinde lærer kombineret med 
dansk i 1. klasse. Vores ønske er at kunne tilgodese de elever, der 
har vanskeligheder med dysleksi. 
7. årgang bliver præsenteret for linjefag. Vi holder fast i, at de 
elever der nu går i 8. klasse kan vælge om næste år, når vi 
forhåbentlig kan tilbyde alle fire linjefag efter sommerferien. 6. 
årgang bliver orienteret om valgfagsordningen. 
Vi er gået i gang med at snakke med lærerne om næste skoleår og 
det ser fornuftigt ud. 

 

Punkt 7 Eventuelt 

Ansvarlig og tid Alle, 15 minutter 

Formål Korte informationer 
 



 

 

Referat Skabe til overbygningen, hvor langt er vi med det? Vi har fået nogle 
tilbud og de var meget dyre. Det er sat lidt ”på standby” og vi 
afventer vores budget. 
Punkt til næste møde: Karakter i skolen 
Corona midler i foråret blev brugt til udekøkken. Hvis der kommer 
penge igen, kunne evt. bruges til at opgradere it. Måske kunne der 
søges midler til at udvikle undervisning via it. 

 

Punkt 8 Punkter til næste møde 

Ansvarlig og tid Alle, 5 minutter 

Referat Principper for samarbejde SSP og kultur omkring alkohol. 
Mulighed for kantine på skolen 
Principper for fravær uden for skoleferien. 
Skolefest 
Pladsudfordringer 

  



 

 

Underskrift for deltagelse af Skolebestyrelsesmøde 
 

Dato for afholdelse: 25.11.20 

Der skal underskrives over navnet. 

1. 

Maria Jakobsen 

2. 

Mie Krogh  

3. 

Lonnie Kristensen 

4. 

Vicki Porsild  

5. 

Tanja Jensen 

6. 

Thomas Jeppesen 

7. 

Jeanette Thorsen 

8. 

Delyar Khalil 

9. 

Stina Jensen 

10. 

Yvonne Birkedal 

11. 

Ib Kristensen 

12. 

Lone Marcussen 

13. 

Rasmus Christensen 

 

  



 

 

Afdelingsrådets årshjul 2020/2021 

Måned Dagsordenpunkt Indhold/aktivitet + 

tovholder på opgaven 

AUGUST Valg til klasseråd på første forældremøde.  

SEPTEMBER Valg til klasseråd på første forældremøde.  

OKTOBER   

NOVEMBER  Julestue d. 26. november kl. 14.30-16.30 

Skoleindskrivning d. 6. november kl. 16.00-17.30 
 

DECEMBER 14. december Luciaoptog for 2.klasse  

JANUAR Recertificering DGI d. 7. Januar   

FEBRUAR Fastelavn i indskolingen  

MARTS Tværsuge uge 9  

APRIL   

MAJ Bevægelses dag d. 21. maj 

OL for SFO. 
 

JUNI Evaluering Vig Familieløb og afslutning på 

skoleåret d. 15. juni kl. 17.30-19.00 
 

 

 

 

 

 


